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Återremissyrkande angående Begäran om 
överlåtelse av tillsynsansvar från Länsstyrelsen 
Västra Götaland för vattenverksamhet enligt 11 kap. 
miljöbalken 
 
Förslag till beslut 
I kommunfullmäktige: 

 

1. Miljö- och klimatnämnden får i uppdrag att utreda och redovisa hur enskilda personer, 

föreningar samt företag kommer påverkas ekonomiskt av den förändring som föreslås, samt 

tydliggöra om det föreligger risk för mycket stora debiteringar i avancerade fall. 

Återredovisningen ska ske skyndsamt innan årsskiftet. 

 

 

Yrkandet 
Miljöförvaltningen har blivit tillfrågad av Länsstyrelsen Västra Götaland om att överta tillsyn över 

vattenverksamheter enligt 11 kap. miljöbalken. Miljöförvaltningen och Länsstyrelsen har i dialog 

kommit fram till att det är lämpligt att kommunen begär att få överta sådan tillsyn. En positiv aspekt är 

att samla all anmälningspliktig verksamhet till en myndighet för att minska de annars flertal instanser 

som behövs involveras. Det är också positivt att dela upp kommunala och regionala ärenden till två 

separata myndigheter för tydlig ansvarsfördelning. Däremot ställer vi oss frågande till hur en förändrad 

prisbild kommer drabba exempelvis enskilda personer, föreningar och företag. Det är viktigt att belysa 

den osäkerhet som råder kring den stora avgiftsskillnaden som presenteras i ärendet. Nu tas en fast 

avgift om 1660 kr ut av Länsstyrelsen och vid överlåtelse till Miljöförvaltningen kan det beräknas kosta 

30 000 kr för komplicerade anmälningsärenden. Samtidigt framgår i tjänsteutlåtandet att Länsstyrelsens 

genomsnittliga handläggningstid för ärenden i nuläget är runt 20 timmar, vilket skulle motsvara en 

högre kostnad än 30 000 kr för många ärenden vid timdebitering. Något maxtak för debiteringen 

framgår inte i tjänsteutlåtandet. Hur det kommer påverka näringslivet, föreningar, enskilda personer, 

stadens bolag och förvaltningar samt fastighetsägare då det inte finns några tidigare exempel än det 

förslaget som presenteras i ärenden, är då ytterst osäkert. Spannet för de nya avgifterna för enskilda 

personer, föreningar samt företag behöver redovisas mer grundligt och med konkreta exempel på fall 

som riskerar att leda till höga avgifter. 

Vår uppfattning är att vi behöver få en tydligare bild av hur prisbilden kommer påverka göteborgare, 

föreningar och näringslivet, därför önskar vi återremittera ärendet för en utredning. 

 

 


